
                       

Dobrovského 2366, 580 01, tel.: 739222895, email: havlickuvbrod@cmmj.cz, IČ 67777147, č.ú. 8935521/0100 

 

V Havlíčkově Brodě 24. března 2022 

Z Á P I S 

     jednání okresního sněmu Okresního mysliveckého spolku Havlíčkův Brod, 

hostinec „U Palánů“ v Havl. Brodě – Perknově, začátek v 17 hodin 

Jednání zahájil Ing. Ervín Hausvater, předseda OMS, přivítal delegáty a pozvané hosty  

1) Návrh a volba členů na funkce návrhové a mandátní komise  

– navrženi: Ing. Miloslav Ulrich, Lubomír Konfršt, Jindřich Kovář  

– hlasováním schválena 

Ing. Miloslav Ulrich, předseda mandátové komise oznámil, že jednání okresního 

sněmu je přítomno 63 % zástupců honiteb, jednání sněmu je právoplatné 

1) Předsedkyně KPK OMS Mgr. Lenka Burešová přednesla body jednání programu. 

  1) Zahájení a schválení programu jednání   

  2) Volba zapisovatele z jednání, volba návrhové a mandátové komise   

  3) Kooptace člena okresní myslivecké rady   

  4) Zpráva předsedy OMS o činnosti okresní myslivecké rady od posledního sněmu  

  5) Zprávy předsedů komisí OMR   

  6) Projednání výsledků hospodaření OMS za rok 2021, návrh rozpočtu OMS na rok 

      2022   

  7) Zpráva DR OMS od posledního sněmu   

  8) Situace v pojišťovně Halali a možnosti řešení   

  9) Vyhodnocení kynologické soutěže „Vůdce okresu“  

10) Vystoupení hostů  

11) Diskuse k předneseným zprávám  

12) Usnesení a závěr 

 

a předseda OMS vyzval k hlasování o schválení programu jednání. 

Hlasování  

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

57 2 0 
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Předseda DR – sdělil, že v souladu se Stanovami ČMMJ platí kooptace člena OMR 

do nejbližšího jednání nejvyššího orgánu – okresního sněmu. Člen rady musí být 

volen.  

 

2) Volba zapisovatele z jednání sněmu: navržen – jednatel OMS Lubomír 
Stejskal 
Hlasování 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

59 0 0 
 
3) Předseda OMR oznámil ukončení členství v ČMMJ a rezignaci na člena 
okresní myslivecké rady Lukáše Kalenského a sdělil, že na posledním jednání 
OMR došlo ke kooptaci člena rady, a to z důvodu, že z voleb do OMR v roce 
2020 nevzešli žádní volení náhradníci/kandidáti. Vzhledem k tomu, že kooptace 
je platná do nejbližšího jednání nejvyššího orgánu, sněmu, navrhl jako 
kandidáta do voleb na člena OMR Lubomíra Stejskala a způsob volby aklamací.  

- Předseda DR podává návrh na druhého kandidáta na člena OMR – 
Vladimíra Havla, sděluje, že se ale vzhledem ke své zdravotní situaci 
nemohl osobně na jednání sněmu dostavit. 

- Předseda OMR sdělil, že ze strany Vladimíra Havla nebylo do zahájení 
jednání sněmu zasláno nebo předáno písemné prohlášení nebo souhlas s 
jeho kandidaturou a volbou. 

- Ing. Prokeš poukázal na způsob a vhodnost volby, okomentoval návrh 
předsedy DR a OMR. 

Předseda OMR vyzval k hlasování – návrhu způsob volby /aklamací/ 
Hlasování 
PRO PROTI ZDRŽEL SE 

59 0 0 

Předseda OMR vyzval k hlasování – volba člena OMR, navrhovaný kandidát 
Lubomír Stejskal. 
Hlasování 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

57 0 2 
Předseda OMR vyzval k hlasování – sjednocení volebního období zvoleného 
člena 
Hlasování 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 
59 0 0 

 



4) Zpráva předsedy OMR OMS Havlíčkův Brod od posledního okresního sněmu, 
který se konal v červnu 2021. 
- činnost okresní myslivecké rady, četnost a způsob zasedání 
- myslivecká, kynologická, střelecká a kulturní činnost 
- pojišťovna Halali 
- seminář Řádu sv. Huberta 
- kurz uchazečů o I. lovecký lístek, způsob a místo výuky, poděkování členům 
MS Okrouhlička 
- poděkování Ing. Josefu Prokešovi, členu MR ČMMJ za jeho práci 
- práce na spoluvytváření zákona o myslivosti, návrhy, jednání, poukázal 
aktivitu na jeho přípravách ze strany OMS Havl. Brod cestou jednání na 
krajských koordinačních radách, poukázal na intenzivnější nutnost zapojení 
ČMMJ 
- neúčast ČMMJ na světové výstavě myslivosti a lovectví v Maďarsku v roce 
2021 
- poděkoval za práci všem členům ČMMJ OMS Havl. Brod, předsedům komisí, 
lektorům, trubačům a dalším subjektům spolupracujícím a podporujícím práci 
okresního spolku. 
 
5) Zpráva předsedy kynologické komise o činnosti, 
- podrobný výčet k organizování a konání kynologických akcí a zkoušek v roce 
2021 
- poděkoval mysliveckým spolkům při zajišťování a pořádání zkoušek, za 
  pronájmy honiteb 

- Plánovaná činnost na rok 2022, výčet připravovaných kynologických akcí   
Vyslovil požadavek pro podporu kynologie v okrese Havl. Brod formou  
jednorázového ročního příspěvku (následné finanční výhody pro vůdce psů) 
 
5a) Zpráva předsedy myslivecké komise o činnosti,  
 -    podrobný výkaz o odevzdaných a proplacených markantech černé zvěře pro    
               myslivecké spolky a honitby v okrese Havlíčkův Brod za rok 2021 
 -    chovatelská přehlídka trofejí v roce 2022, přípravy, výzva k předkládání 
trofejí, organizace a program 
-     dotační program pachových ohradníků 
 
5b) Zpráva předsedy střelecké komise o činnosti, 
- podrobný výčet k organizování a konání střeleckých akcí pořádaných OMS 
v roce 2021, vítězové okresních přeborů v jednotlivých disciplínách 
- stav brokové střelnice OMS Havl. Brod u Sv.Anny, provedení nákupu 
automatické vrhačky terčů na střeliště lovecké kolo 



- práce na úpravách areálu a vybavení střelnice 
- střelecké akce připravované OMS Havl. Brod na brokové střelnici v roce 2022 
- oznámení o rozhodnutí o navýšení startovného na jednotlivé závody 
 
5c) Zpráva předsedkyně kulturně-propagační komise o činnosti 
- příprava zkoušek adeptů ročníků 2021-2022 
- probíhající kurz adeptů 2022-2023, místo školení Okrouhlička, poděkování MS 
Okrouhlička za přístup a zabezpečení 
- příprava kurzu pro myslivecké hospodáře v roce 2022 
- práce kroužků v okrese, poděkování vedoucím kroužků 
- naplánování a příprava okresního kola ZST 8.5.2022 na zámku ve Vilémově, 
konání národní finále 
- připomenutí webových stránek, jejich obsahu, možnosti čerpání informací o 
dění v OMS Havl. Brod 
- poděkování za práci pro OMS a za propagaci myslivosti a jejich tradic členům 
tělesa Trubači z Liščího vršku 
 
6) Zpráva předsedy ekonomické komise o činnosti, projednání výsledků 
hospodaření a rozpočtu  
- přednesl zprávu o hospodaření v roce 2021 a provedl rozbor k jednotlivým 
položkám výdajů a příjmů – sněm bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení výsledků hospodaření za rok 2021 
Hlasování 
PRO PROTI ZDRŽEL SE 

59 0 0 
- přednesl návrh rozpočtu na rok 2022 a provedl rozbor k jednotlivým položkám 
výdajů a příjmů – sněm bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení rozpočtu na rok 2022 
Hlasování 
PRO PROTI ZDRŽEL SE 

59 0 0 
- poděkoval členům ČMMJ a členům ekonomické komise za jejich práci 

 
7) Zpráva předsedy dozorčí rady o činnosti 
          -   výčet proběhlých zasedání DR, kontrol chodu kanceláře OMS, dokladů 
              a pokladny, jejich průběh 
          -   provedení inventur  
          -   provedení kontrol a zápisů jednotlivých komisí při OMS 
Nezjištěny žádné závady chodu a vedení kanceláře, v hospodaření s finančními 
prostředky 



8) Ing. Josef Prokeš – zpráva o situaci v pojišťovně Halali a.s. 
- výhody pojištění, pojištění členů ČMMJ 
- další pojištění nabízené pojišťovnou 
- hledání řešení a diskuse na zasedání MR ČMMJ (zachování/prodej) 
- hledání možností a postupu při možném schválení prodeje pojišťovny 
- závěry a doporučení z jednání KKR o dalším postupu ve věci pojišťovny 
(navržen prodej pojišťovny) - bude sloužit jako náhled při jednání sboru 
zástupců. 
- vyzval delegáty k zaujetí stanoviska a upozornil na možnost pověření 
probíhajícího jednání okresního sněmu k vyjádření se k situaci ve věci 
pojišťovny Halali, zmínil možné hlasování na jednání sněmu 
- upozornil na možnost pověření OMR pro další schvalování postupu v jednání o 
pojišťovně Halali 
 
Ing. Ladislav Škaryd – navrhl pověření okresní myslivecké rady v dalším jednání 
o postupu ve vztahu k pojišťovně Halali 
 
Předseda OMR vyzval k hlasování – návrhu o pověření okresní myslivecké rady 
v dalším jednání o postupu ve vztahu k pojišťovně Halali 
Hlasování 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 
59 0 0 

 
 Dále Ing. Prokeš informoval o: 

- výsledku voleb do předsednictva ČMMJ, do DR a jejich personální 
obsazení  

- informovanosti zástupců OMS z jednání MR ČMMJ jeho prostřednictvím 
- jmenování tří komisí (právní, střelecká, kynologická) a dalších pracovních 

skupin 
- projednávání ZoM v roce 2021, v budoucnu se bude pracovat a 

předložen bude pouze vládní návrh, nebudou brány na zřetel další návrhy 
- v současné době se pracuje na dvou verzích zákona – návrh podporovaný 

ČMMJ Ing. Poláčka a návrh SVOL, informoval o společném jednání obou 
skupin 

- sjednocování předpisů ČMMJ (těchto je mnoho, často jsou rozporné, 
nejednotnost), schválení organizačních řádů pro kluby 

- nové členské průkazy, distribuce duben/květen 2022, k vyzvednutí na 
OMS 



Závěrem poděkoval všem členům ČMMJ v okrese Havl. Brod za jejich práci, 
poznamenal, že OMS Havl. Brod patří z hlediska práce a přínosu ČMMJ 
k předním v Kraji Vysočina. 
 
Vyhlášena změna v pořadí bodu jednání sněmu. 

 
10) MVDr. Bc. Pavel Brávek, SVS Jihlava  

- osvětlení situace kolem AMP a dalším nákazám hrozících v ČR 
- postupy SVS v případech výskytu nákazy, spolupráce s ORP a 

mysliveckými spolky 
- registrace chladících zařízení 
- monitoring nejen černé zvěře v rámci Kraje Vysočina (okres Havl. Brod na 

dobré úrovni) 
- obnovení oprávnění prohlížitelů zvěřiny, školení na VŠV Brno, lze formou 

distanční výuky 
 
9) Vyhodnocení kynologické soutěže Vůdce roku 2021 a předání pohárů  
          - předseda kynologické komise seznámil s výsledky soutěže, předseda 
OMS předal poháry v kategoriích 
Ohaři:                       1. místo     Pavel Musil 
                                  2. místo     Ing. Ladislav Škaryd 
                                  3. místo     Miloš Sýkora – nedostavil se 
Ostatní plemena:   1. místo    Jiří Liška 
                                  2. místo    Jan Votava 
                                  3. místo    Tomáš Votava 
 
11) Diskuse 
- Ing. Jiří Klusáček – řešení příspěvků na kynologii, přihlašování do zkoušek 
- Karel Lepeška, Lubomír Stejskal – k příspěvku p. Klusáčka 
- Jiří Liška – poděkoval jménem vůdců loveckých psů všem mysliveckým 
spolkům za možnost uskutečnění a pomoci při pořádání kynologických akcí, 
okresnímu spolku za organizaci a vysokou úroveň připravenosti kynologických 
akcí 
- Ing. Ervín Hausvater – poděkoval za práci a činnost trubačům 
 
12) Předseda návrhové komise přednesl zpracované usnesení z jednání 
okresního sněmu (přílohou zápisu) 
 
 
 



a předseda OMR vyzval k hlasování – návrh usnesení 
Hlasování 
PRO PROTI ZDRŽEL SE 

59 0 0 

 
 
Závěrem předseda Ing. Ervín Hausvater poděkoval předsedům jednotlivých 
komisí za jejich činnost, všem přítomným a hostům za pozornost, věcnost při 
jednání a za účast. 
 
Zapsal:                                                                                     předseda OMR 
Lubomír Stejskal                                                                    Ing. Ervín Hausvater CSc 
jednatel OMS 
 


